

ခေးပိုဒ်ခမ်၊ ဂူခမ်းဝါခမ်းတားလူင်

**ဂူခမ်းဝါခမ်းတားလူင်သၢခမ်ခတ်းဗွင်းလူင်ဗဟံ၊ ဗဟံဗဟံ၊ လေ၊ ယိမ်းဝါခမ်းကၢခမ်ကၢခမ်းပခမ်ရှိုင်းသၢင်းဗဟံ ငယးယု၊
တွခမ်းခိုဝ် ခိုဝ်ခမ်းခမ်းတူး**

ဝခမ်းထိ 24/11/2019

မိုဝ်းခို ဂူခမ်းဝါခမ်းတားလူင်သၢခမ်ခတ်းလွင်းတေဂူပိုထူပံး လင်းလံးသၢမ်တိပိုလူင် ဗွင်းလူင်ဗဟံ၊ ဗဟံဗဟံ၊ မိုဝ်း
တံးလေ၊ လုမ်းမခမ်းကၢခမ်ခမ်းမးဂူပိုထူပံးဂူခမ်းဝါခမ်းတားလူင် လေ၊ ဝိင်းသီ၊ ပေ၊ ပိုဝ်းတု၊ ပခမ်ရှိုင်း သၢင်းဗဟံ ငယး
ယု၊ တွခမ်းခိုဝ် ခိုဝ်ခမ်းခမ်းတူး ခင်းလိုင်တံးပွတ်းရှင်။

ဝါခမ်းတားလူင်ခို မီးယု၊ ခိုဝ်ဗဟံ၊ ငမးခမ်းတူး တၢင်းခိုဝ်ဗဟံငယးယု၊ တွခမ်းခိုဝ် ကခမ်ခွမ်၊ ပခမ်၊ ငမး၊ သဝိတံ
လလီခမ်၊ ငလးဂုပၢခမ်၊ ခပ်တိုက်ခိုဝ်သၢင်း ပိက်သမ္မိယု၊ ခင်းပိုခင်းတီးသိုက်သိုဝ်သေတု။ သင်ဝါခမ်းခိုဝ်သၢင်း ယဝ်
တုဝ်းလိုင် ကၢင်၊ ဂိမ်းခမ်း မခမ်းတေယိုင်ထုမ်းပိတ်းဝါခမ်းတားလူင်ကခမ်မီးရှိုဝ်ဂူခမ်းရှိုမ်းလမ် 700 ပုးလီမ် ခိုဝ်
ဂိုက်ပိုခမ်းငလးတီးလိခမ်ကခမ်မီးငှ်းဗဟံ၊ လီခမ်းခမ်းယဝ်။

ခၢင်းလၢဝ်ခမ်းဂူခမ်းဝါခမ်းတားလူင်လၢတ်းဝါး “ရှမ်းခမ်း ဂမ်းဂမ်းတုက်းယွခမ်းရှိုက်းယဝ်ဂၢခမ်သၢင်းဗဟံငယးယု၊
တွခမ်းခိုဝ် ခိုဝ်မးလံပွက်းခမ်းယဝ် ဂူလုမ်းဂူးလူင်ပွင်လိုင်ခပ်ကမ်၊ ထွမ်၊ သီင်ခေးတုက်းယွခမ်းရှမ်း။ ကခမ်ဗွင်း
လူင်မးခိုဝ်ဂေး မးပခမ်ရှိုင်းသၢင်းဗဟံထိုင်၊ ဂွမ်းခခမ်ရှမ်းခမ်းသမ္မိတေထူပံးမခမ်းရှိုက်းသင်?” ဝါခမ်း။

ဝါခမ်းတားလူင် လိုဝ်းလိုဝ်းလင်ယွခမ်းခမ်း လိမ်းဝါခမ် မၢဂ်၊ ဝါခမ် ကခမ်ဗဟံ၊ လွမ်း သဗေ၊ ဝ ခခမ်းယဝ်။ ဂူခမ်း
ဝါခမ်း တားလူင်ဂမ်းခမ်း မီးသုခမ်မၢဂ်၊ ဝါခမ်တီး ကေ၊ သုတ်းမခမ်း 2 ကေ၊ ဂ ရှိုက်းရှိုမ်းမီးလံးလံး 1,960,000 ဂျပ်း
တေ၊ ပိ ယု၊ ယဝ်။

ခိုဝ်ခမ်းခမ်းတူးခင်းလိုင်တံးပွတ်းရှင်၊ ခို မီးဗခမ်ဂၢခမ်သၢင်းဗဟံယု၊ လူင် သၢမ်ကခမ်ပုးလီမ် ဗဟံလူင် ကခမ်တေ
ကိတ်၊ ကွက်၊ ရှိုင်းဗဟံ 735 မိ၊ ဂု၊ ဝတံ တီးငယးယု၊ တွခမ်းဂၢင် ခင်းလေ၊ ဝိင်းခွင်ခိတ် တီးမီးပၢင်တိုက်းသိုက်းသိုဝ်
သေ ခွမ်၊ ပခမ်၊ SN Power ကခမ်လူင်ပွင်လိုင်မိုဝ်းခေးဂူလုမ်း ပိခမ်လဝ်းခွင်ဂေးလူင်တိုခမ်းခိုဝ်သၢင်း၊ ဗဟံခို
မီးယု၊ ခိုဝ်သံကိတ်၊ သခမ်၊ (ဗခမ်၊ လီခမ်ဝံ) ဂျက်ဂျီခို တီးကခမ်ပိခမ်ကွင်းသုခမ်ဂၢင် ကိတ်၊ သခမ်၊ ရှာပိုခိုင်းလူင် ခင်း
ပိုခမ်းမိုဝ်းမၢခမ်း။ လွင်းခိုဝ်ရှိုက်းရှိုက်းလံးလီဂူဝ် လီဗခမ်း ယွခမ်းရှိုင်းခမ်းခမ်း ကၢင်၊ ဂိမ်းခမ်း လၢင်းရှိုက်းရှိုက်း ပိခမ်
ခခမ် ကိတ်၊ သခမ်၊ လံး မိုဝ်ခမ်းမိုဝ်းလၢဝ်း တီးကခမ်မီးကိတ်၊ သခမ်၊ ရှိုင်းထိုင် 6.1 ရိက်တိုဝ်၊ မိုဝ်းဂူဝ်းပုခမ်းမး၊ လၢင်း
ပိခမ်ယွခမ်းရှိုင်းခမ်းခမ်း ဗဟံသံးယုပုရီး ခိုဝ်ခမ်းခမ်းခမ်းကခမ်လဝ်းရှာယဝ်တုဝ်းပုခမ်းမးပံးရှိုင် ခခမ်းယဝ်။

ခိမ်းရှၢင်းကခမ်ဂိုဝ်ဂၢင်လီယုပံးဗခမ်း ယွခမ်းခမ်းခမ်းခမ်း တွခမ်းတၢင်းတုး ဂိုဝ်ဂၢင်ရှိုင်းရှိုင်း ဂွမ်းဗဟံ သံးယုပုရီး
ခခမ် ဂေးပိခမ်တီးလီဗဟံတေတေ။

ခၢင်းလၢဝ်ခမ်းလၢတ်းဝါး “ခမ်းခမ်းယု၊ လူင် မိုဝ်ခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်း ခမ်းရှိုင်းရှိုင်းသေယင်းလံးမးပိခမ်သံးဂေး
ခမ်းကွမ်၊ ပေးခခမ်ခမ်းခမ်းတူးရှမ်းလူး သမ္မိတေပိခမ်ရှိုက်?” ဝါခမ်း။

ဂမ်းသိုဝ်းတွင်းထၢမ်

လံးထမ်းကံး +95 (0)9-453-1327-55

ခၢင်းလၢဝ်ခမ်း +95 (0)9-262-108-062